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P R O T O K Ó Ł  Nr XXXIX/2018 

z XXXIX sesji Rady Gminy Kraszewice odbytej 02 marca 2018 r.  

w sali sesyjnej Urzędu Gminy Kraszewice 

  

Przewodniczący Rady Gminy Artur Chowański o godz. 9:00 otworzył 

sesję i po powitaniu radnych i gości oświadczył, iż zgodnie z listą obecności 

aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 15 radnych, co wobec ustawowego 

składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych decyzji. Listy obecności radnych oraz gości 

stanowią załączniki nr 1 i 2 do nin. protokołu.  

Przewodniczący Rady Gminy przypomniał, że porządek obrad 

dzisiejszej sesji przedstawia się następująco:  
 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Przedstawienie porządku obrad XXXIX  sesji Rady Gminy. 

3. Wybór Sekretarza obrad sesji. 

4. Przyjęcie protokołu z obrad   XXXVIII sesji Rady Gminy. 

5. Sprawozdanie Sekretarza  Gminy z prac w okresie międzysesyjnym i z   

    realizacji uchwał. 

6. Informacja z działalności Rady Gminy w okresie międzysesyjnym.  

7. Przyjęcie sprawozdania z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej w   

   Kraszewicach za  2017 rok. 

8. Informacja Komendanta Gminnego OSP dotycząca realizacji zadań     

    przeciwpożarowych na  terenie gminy w roku 2017. 

9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) Zmian w budżecie gminy Kraszewice na 2018 rok. 

2) Udzielenia pomocy finansowej Województwu Wielkopolskiemu  

3) Rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Kraszewice 

9. Wnioski i zapytania radnych. 

10. Odpowiedzi na wnioski. 

11. Zakończenie obrad sesji.      

   

W sprawie porządku  zgłaszano następujące uwagi    

Radny Jan Kędzia poprosił aby po punkcie  8 dodać Apel w sprawie 

zarządzenia odstrzału sanitarnego dzików na obszarze zagrożenia 

wystąpieniem afrykańskiego pomoru świń  na    terenie gminy Kraszewice  

 

W wyniku głosowania punkt został przyjęty   

( za -12 głosów, przeciw –0 głosów, wstrzymało się – 3 głosy ) 

Radna Małgorzata Broniecka poprosiła aby protokół z komisji Rewizyjnej 

przedstawić przy uchwale w sprawie skargi 

W wyniku głosowania punkt został przyjęty   

( za -15 głosów, przeciw –0 głosów, wstrzymało się – 0 głosów ) 

Radny Adrian Kruszakin poprosił aby dodać punkt sprawy Szkoły Głuszynie  



 2 

W wyniku głosowania punkt został przyjęty   

( za -15 głosów, przeciw –0 głosów, wstrzymało się – 0 głosów ) 

 

                  W wyniku głosowania porządek wraz z zmianami został przyjęty  

przez Radę Gminy.                                 

(za – 15 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymało się – 0 głosów). 

 

Punkt 3. Wybór Sekretarza obrad sesji. 

Na Sekretarza Obrad XXXVIII Sesji Rady Gminy wybrany został 

radny Józef Wojtaszek 

 

Punkt 4. Przyjęcie protokołu z obrad XXXVIII sesji Rady Gminy. 

Sekretarz Obrad XXXVIII sesji Radny Jan Wojtaszek oznajmił, że 

protokół z obrad sesji jest zgodny z jej przebiegiem i zawnioskował                          

o przyjęcie protokołu bez odczytania.   

 

Ponieważ w sprawie protokołu nie zgłaszano uwag ani zapytań, 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, kto jest za przyjęciem protokołu                                    

z XXXVIII sesji Rady Gminy w dniu 02 luty 2018 r. bez odczytania.  

W wyniku jawnego głosowania protokół został przyjęty przez Radę  

(za – 15 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymało się – 0 głosów). 

 

Punkt 5. Sprawozdanie Sekretarza  Gminy z prac w okresie 

międzysesyjnym  i z realizacji uchwał. 

Wójt Gminy przedłożył Radzie sprawozdanie nt. swojej działalności                       

i z realizacji uchwał w okresie międzysesyjnym, a więc od ostatniej sesji                  

w dniu 02 luty 2018 r.  

W sprawie sprawozdania  zgłaszano  następujące uwagi i zapytania 

Radny Jan Wojtaszek zapytał na jakiej zasadzie są wybierani  członkowie 

komisji przetargowej ? 

Sekretarz Gminy odp: że są to osoby najbardziej zbliżone zakresem swoich 

obowiązków. 

Radna Adela Puchała zapytała czy nie powinna być jedna osoba z działu 

ekonomicznego ? 

Sekretarz Gminy odp: że komisja rozstrzyga przetarg na podstawie ustawy 

zamówień publicznych . Komisja sprawdza dokumenty złożone przez 

oferentów, a decyzja o wybór najkorzystniejszej oferty należy do Wójta. 

Radny Jan Kędzia zapytał czy przy odbiorach dróg uczestniczyli sołtysi i 

radni ? 

Sekretarz Gminy odp: że nie stosujemy tego obowiązku. Na odbiorze dróg 

jest zawsze przedstawiciel urzędu i inspektor nadzoru . 

 

Rada Gminy przyjęła powyższe sprawozdanie do akceptującej wiadomości. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 
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Punkt 6. Informacja z działalności Rady Gminy w okresie 

międzysesyjnym. 

Informację przedstawił Przewodniczący Rady Gminy, Artur Chowański. 

8 lutego wraz z Panią Skarbnik  i dyrektorami  wziął udział w spotkaniu z 

firmą Librus Sp.z.o.o.z Katowic w sprawie zapoznania się z ofertą  

e-dziennika  

W okresie międzysesyjnym  

  Odbyły się następujące posiedzenia komisji: 

- Komisja Oświaty- 19.02.2018r. 

- Komisja Rewizyjna – 20.02.2018r. 

- Komisja Rolnictwa – 21.02.2018r. 

- Komisja Budżetu – 23.02.2018r. 

 

Sprawozdanie z Komisji Oświaty przedstawiła Przewodnicząca  Adela 

Puchała  

   Posiedzenie Komisji Kultury, Oświaty, Zdrowia, Prawa i Porządku 

Publicznego odbyło się 19 lutego 2018 r. Wszyscy członkowie komisji byli 

obecni. Na komisji : 

1. Pan sekretarz omówił temat opieki lekarskiej, stomatologicznej i 

profilaktyki. Poinformował, że planowane jest przeprowadzenie 

następujących badań lekarskich dla mieszkańców : 

 badania EKG 

 badania poziomu cholesterolu i poziomu cukru w krwi 

 pomiar ciśnienia krwi oraz możliwość konsultacji z lekarzem 

kardiologiem  

i dietetykiem 

 będą również kontynuowane badania wad postawy u dzieci z 

klas I – III. Proponuje się wykonywanie tych badań co najmniej 

co dwa lata. 

Jeśli chodzi o lekarzy, to od lutego nie ma stomatologa. Mamy chętnego 

stomatologa  

z Grabowa n/Pr., który czeka na ogłoszenie konkursu w NFZ na usługi 

stomatologiczne. Jeśli chodzi o remonty w Ośrodku Zdrowia to jesteśmy po 

ustaleniu zakresu remontów z panem Piotrem Owczarkiem. Częściowo się już 

rozpoczęły (np. wejście frontowe). Pan Owczarek zamówił już nowe okienka 

do recepcji. Ma on również zamiar wstawić drzwi pomiędzy recepcją a 

poczekalnią. My ze swej strony mamy pomalować gabinety, założyć płytki na 

poczekalni oraz wykonać łazienkę w części pediatrycznej.  

2. Członkowie komisji zapoznali się z kalendarzem imprez sportowych i 

kulturalnych,  

i pozytywnie go zaopiniowali. 

3. Najwięcej czasu poświęcono sprawie utworzenia oddziału 

przedszkolnego  

w Głuszynie. 
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W związku z kończącą się 31 sierpnia 2018 r. umową użyczenia budynku 

Szkoły Podstawowej w Głuszynie na rzecz Stowarzyszenia Przyjaciół Szkół 

Katolickich w Częstochowie, radni na wspólnym posiedzeniu komisji stałych 

w dniu 15 grudnia 2017 r. nie wyrazili zgody na dalsze przedłużanie umowy 

użyczenia. Zdecydowana większość radnych była za utworzeniem  

w Głuszynie samorządowego oddziału przedszkola zlokalizowanego poza 

siedzibą Publicznego Przedszkola w Kraszewicach. Istotą utworzenia 

oddziału przedszkola w Głuszynie (miejscowość oddalona o 8 km od 

Kraszewic) było skrócenie drogi dziecka do przedszkola,  

a budynek spełnia warunki do prawidłowej realizacji celów i zadań 

wychowania przedszkolnego. Jednakże na ostatniej sesji Rady Gminy, w dniu 

2 lutego 2018 r. pan Wójt poinformował, że podjął już decyzję o przedłużeniu 

umowy ze stowarzyszeniem na kolejny rok szkolny 2018/2019. Swoje 

stanowisko poparł opinią prawną p. aplikant Michaliny Witkowskiej, że 

utworzenie oddziału zamiejscowego Publicznego Przedszkola  

w Kraszewicach, który miałby mieścić się w miejscowości Głuszyna nie jest 

prawnie dopuszczalne. W związku z powyższym odbyłam rozmowę z 

wizytatorami i zastępcą dyrektora Delegatury Kuratorium Oświaty w Kaliszu. 

Okazuje się, że zgodnie z rozporządzeniem MEN z 17 marca 2017 r. w 

sprawie szczegółowej organizacji publicznych szkół i publicznych 

przedszkoli można utworzyć jednooddziałowe przedszkole w miejscowości 

Głuszyna. Pani skarbnik przygotowała kalkulację kosztów utrzymania 

jednooddziałowego przedszkola  

w Głuszynie w dwóch wersjach, które państwo radni otrzymali. Kalkulacja 

wskazuje, że koszt prowadzenia oddziału przedszkolnego byłby mniejszy niż 

wydawane corocznie środki dla stowarzyszenia, gdyż uczniowie klas I – VIII 

zgodnie z uchwałą Rady Gminy o sieci szkół  

w Gminie Kraszewice są uczniami SP w Kraszewicach. Zorganizowane są 

bezpłatne dowozy dzieci do szkoły. Zaoszczędzone środki pozwoliłyby na 

doposażenie oddziału przedszkolnego. Ostatecznie członkowie komisji  nie 

zajęli zdecydowanego stanowiska (2 os. za, 2 os. przeciw 1 os. wstrzymała się 

od głosu).  

Na tym posiedzenie komisji zakończono. 

 

 

Sprawozdanie z komisji Rolnictwa przedstawił Radny Jan Kędzia  

Przedmiotem obrad komisji było: 

- działalność Koła Łowieckiego „ Dasz Bór” i „Czajka”oraz szkody powstałe 

w uprawach rolnych. Na komisję przybyli Stanisław Łuszczek, Noweta Jerzy 

i Marian Frątczak  

Noweta Jerzy powiedział że Koła Łowieckie mają 3 obwody , dzików w kole 

łowieckim „Czajka „ po liczeniu jest 38 sztuk a „Dasz Bór” po liczeniu jest 

ok 45 sztuk. Do odstrzału zaplanowano 25 dzików, a odstrzelono 20 sztuk i  

jelenie w 2017 roku. Został wydzierżawiony obszar użytków rolnych ok 11 

tys. ha przez Starostę na 10 lat. Został wydzierżawiony obszar lasów o 
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powierzchni ok 11 tys ha przez Dyrektora Lasów Państwowych . Działalność 

Kół Łowieckich jest prowadzona na terenie 4 gmin są to tereny do Prosny. 

Padło stwierdzenie aby zapraszać myśliwych z UE tzw. Dewizowców na 

polowania by poprawić kondycję finansową Kół łowieckich. Zadano pytanie 

na jaką kwotę wypłacono odszkodowania rolnikom ? 

Pan Stanisław Łuszczek i Marian Frątczak odpowiedzieli że Koło Łowieckie 

Czajka wypłaciło rolnikom 10 tys. zł a na koncie bankowym pozostało 11 tys. 

na koniec roku . Dasz  Bór wypłacił odszkodowania w wysokości 7 tys. zł a 

pozostało na koncie 7 tys. zł. 

Padł wniosek komisji aby koła łowieckie  przygotowały  wyroby z dziczyzny 

na coroczną imprezę „Smaki Jesieni” oraz dożynki . 

Kolejnym punktem jakim zajęła  się komisja to potrzeby finansowe GSW. W 

Kraszewicach które Przedstawił Przewodniczący GSW Stanisław Tyrakowski  

Między innymi przedstawił  

a) Zestawienie prac zrealizowanych w sekcjach  w 2017 

b) Wysokość składek członkowskich zebranych w poszczególnych 

sekcjach za rok 2017. Zestawienie w wersji papierowej zostało 

przekazane członkom komisji. Na komisji pozytywnie zaopiniowano 

apel w sprawie odstrzału dzików oraz dwie uchwały udzielenie pomocy 

finansowej województwu Wielkopolskiemu oraz Zmiany w budżecie 

Gminy Kraszewice na 2018 rok. 

 

Sprawozdanie z Komisji Budżetowej przedstawił Przewodniczący Jan 

Wojtaszek : 

Komisja zajmowała się opiniowaniem projektów uchwał w sprawie : 

Zmian w budżecie Gminy Kraszewice na 2018 rok  

- Udzielenia Pomocy finansowej Województwu Wielkopolskiemu 

- W sprawie rozpatrzenia Skargi na Wójta Gminy Kraszewice  

- wnioski i sprawy różne  

W Zmianach w Budżecie w zadaniu „ Budowa drogi Gminnej Jelenie – 

Grabowski Piec. Komisja stwierdziła że w dokumentacji przetargowej nie jest 

określona granulacja kruszywa łamanego warstwy górnej oraz z jakiego 

materiału wykonana będzie warstwa dolna drogi . Sprawia to że kosztorys 

inwestorski jest niezrozumiały. Uniemożliwia to inspektorowi nadzoru 

sprawdzenie z jakiego materiału będzie wykonana inwestycja. Odbyła się 

dyskusja na temat budowy drogi Kuźnica  Grabowska – od tartak . 

Wyjaśniano przyczyny zmniejszenia inwestycji. 

Komisji zaopiniowała Zmiany w Budżecie pozytywnie. Ustalono też że są 

nieprawidłowości w dokumentacji przetargowej drogi Jelenie- Grabowski 

Piec. Zostaną one wyjaśnione z projektantem i przedstawione na sesji . 

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Kraszewice 

Komisja uznała skargę za niezasadną. Komisja złożyła wniosek aby 

dostarczyć dokumentację dotyczącą skargi w wersji papierowej wszystkim 

radnym na sesje. Radny Daniel Pyrgiel złożył wniosek o podniesienie 

prędkości na drodze Racławice  do 60km/h 
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Punkt 7. Przyjęcie sprawozdania z działalności Gminnej Biblioteki   

               Publicznej w  Kraszewicach za  2017 rok. 

Sprawozdanie przedstawiła Dyrektor Bożena Lipka   

które stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu 

 

Ponieważ radni nie mieli żadnych  uwag i zapytań Przewodniczący 

Rady Gminy zapytał:  

kto z radnych jest za przyjęciem przedstawionego sprawozdania ?            

W wyniku jawnego głosowania stwierdził, że Rada Gminy w obecności 15 

radnych  przyjęła sprawozdanie   

(za – 15 głosów, przeciw - 0 głosów, wstrzymało się – 0 głosów) 

 

Punkt 8. Informacja Komendanta Gminnego OSP dotycząca realizacji      

              zadań   przeciwpożarowych na  terenie gminy w roku 2017. 

 

 

 

Informację przedstawił Komendant OSP Dawid Kolenda  która stanowi 

załącznik nr 5 

Do informacji radni wysunęli następujące uwagi i zapytania  

Komendant dodał ze gmina zabezpieczyła w 2017 środki w kwocie 450 tys. zł 

na samochód Ratowniczo – Gaśniczy w Głuszynie . Była sytuacja w 2017 że 

w tamtym roku gmina złożyła wniosek o dofinansowanie . Wniosek został 

zaopiniowany negatywnie po czym OSP Głuszyna poczyniła kroki aby kupić 

używany samochód. Mieliśmy już ofertę ale okazało się że nie można by było 

tego samochodu wprowadzić do podziału bojowego. W tym roku także są 

zabezpieczone pieniądze na ten samochód bojowy będziemy dalej składać 

wnioski ponieważ jest nadzieja na uzyskanie tej dotacji.  

    Radny Jan Wojtaszek stwierdził, ponieważ na walnym zjeździe delegatów i 

podjęło uchwały które zobowiązały zarząd do wystąpienia do wójta i Rady 

Gminy o zabezpieczenie środków dla każdej jednostki w  kwocie 1000zł i 

zabezpieczenie 2000zł na zawody sportowo pożarnicze . W związku z tym że 

nie zabezpieczono tych pieniędzy stawia to niektóre jednostki w trudnej 

sytuacji . Bardzo proszę o wyjaśnienie jak wygląda ta sprawa. Dlaczego i 

przez kogo te środki zostały zablokowane  

Komendant OSP odp  że jego zdaniem to rada gminy zablokował te środki. 

    Ja uważam że na podstawowe rzeczy co oczywiście byłoby udokumentowane 

na jakieś drobne potrzeby mogły by być te środki przeznaczone. Kwestia jest 

taka aby jednostki konkretnie określiły jakich środków im potrzeba. 

    Jeśli chodzi o 1 tyś zł dla jednostek to rada Gminy podjęła decyzję i 
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zablokowała te pieniądze. 

Radny Jan Kędzia zapytał  dlaczego druhowie z Głuszyny  nie byli 

zdecydowani kupić samochód  w 2017 za kwotę 411 tys zł. Co było tego 

przyczyną. Środki w budżecie w 2017 roku były zabezpieczone w kwocie 

450tys. zł Czy chcieli poczekać być może na dotacje 

A drugie pytanie to wynagrodzenia dla kierowców konserwatora oraz 

komendanta Gminnego . To kwota 28162,52zł Ilu kierowców w tym jest 

zatrudnionych . 

  Komendant OSP odp  jeśli chodzi o samochód to  sytuacja wygląda tak że  

wnioski są pisane od iluś lat ok 10 lat i jak wniosek nie przechodzi i jednostka 

podjęła decyzję że jeśli uda nam się kupić lepszy samochód od Stara z 89 

roku to bardzo by chcieli aby awaryjność samochodu była bliska zeru w 

przeciwieństwie do aktualnej sytuacji. Wiele czynników się złożyło na to że 

do tej pory nie został zakupiony samochód. 

   Jeśli chodzi o ilość kierowców to mamy 4 kierowców w jednostkach typu 

S1 i 3 kierowców. Jeśli chodzi o kwestię finansową kierowców to 

chciałbym dodać że kierowcy zarabiają małe kwoty i nie są im wypłacane 

pieniądze ze akcje ratowniczo gaśnicze. Oni dostają jakieś stałe pieniądze . 

Zdarzają się takie sytuacje że np. w Kraszewicach jedzie jeden samochód 

wyjazdowy a w nim trzech kierowców co skutkuje tym ze oni biorą udział 

w akcji. Także  proszę  aby wziąć to pod uwagę  

 

 

Punkt 9 Sprawa Szkoły w Głuszynie. 

Radny Adrian Kruszakin chciałby wrócić do tematu Szkoły w Głuszynie w 

związku z różnymi okolicznościami. Chciałbym przedstawić jak to wyglądało 

na naszych obradach . W grudniu radni zaopiniowali o brak kontynuacji 

Szkoły w Głuszynie. Potem miało być że będzie to filia przedszkola. Okazało 

się że  nie jest to możliwe z przyczyn prawnych.  Następnie Wójt nas 

poinformował, że przedłużamy umowę z Stowarzyszeniem na kolejny rok. 

Po ostatnich dwóch spotkaniach z radą sołecką , mieszkańcami wraz  

z  rodzicami podjęliśmy wspólną decyzję której chcemy się trzymać. 

Zwracam się z wnioskiem  o pozytywną opinię aby przedłużyć współpracę 

szkoły i przedszkola z stowarzyszeniem na kolejne 10 lat. Jeśli przyjmiemy 

wersję na 1 rok to trudno cokolwiek zaplanować. W środę mieliśmy spotkanie 

z  mieszkańcami i przedstawicielami zarządu Stowarzyszenia w 

Częstochowie. Na tym spotkaniu Stowarzyszenie  zapewniło że chce 

dofinansowywać  do Szkoły i że są chętni do współpracy na kolejne 10 lat. 

Była propozycja  też Pani Adeli aby stworzyć Samorządowe  Przedszkole  ale 

wtedy zabrano by nam  klasy 1-3. Jeśli chodzi o punkt przedszkolny to w tym 

momencie kiedy jest to prowadzone przez stowarzyszenie Gmina do punktu 

przedszkolnego dopłaca 40% Jeśli byłoby to prowadzone przez  to Gmina  

musiałaby ponieść całość kosztów. Ponieważ tamta opinia straciła jakby moc 

,proszę jeszcze raz o zagłosowanie i o pozytywną opinię Rady, aby 

przedłużyć na kolejne 10 lat umowę użyczenia . 
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Radny Jan Wojtaszek zaproponował aby  zacząć dyskusje ponieważ byli 

obecni mieszkańcy Głuszyny i aby wstrzymać się z głosowaniem do powrotu 

Wójta, ponieważ on jest osobą najbardziej kompetentną. Radny stwierdził że 

ponieważ nie jest podpisana umowa a zarządzenie mówi że powyżej 3 lat 

dzierżawy  jest wymagana zgoda radnych.  

Radna Małgorzata Broniecka poprosiła aby cała rada podjęła decyzję a nie 

tylko komisja Oświaty. 

Sołtys  Józef Adamus stwierdził że z tą szkołą jest problem od wielu lat. 

Przez ostatnie 10 lat szkoła jest dzierżawiona przez Stowarzyszenie. 

Pierwotna umowa miała być na 3 lata ale  Radni Zdecydowali aby umowa 

była przedłużona  na 10 lat, która kończy się w sierpniu. Napisaliśmy petycje 

aby zostawić szkołę w takiej formie jak jest i kiedy były spotkania z 

mieszkańcami Wójt powiedział że byłby ostatnią osobą która miałaby się 

przyczynić do likwidacji szkoły. Potem Stowarzyszenie złożyło wniosek o 

przedłużenie umowy w listopadzie że chcą prowadzić przedszkole i szkołę na 

kolejne 10 lat . Nasza prośba aby podjąć decyzję pozytywną dla nas. 

Dyrektor  SP z Głuszyny nadmieniła również że jest teraz taki program 

Ministerialny że można doprowadzić światłowody za darmo do małych szkół. 

Budynek jest użyczony. Ponieważ stowarzyszenie nie płaci czynszu w zamian 

za to opłaca palenie w piecu  i palacza w weekendy również. Wszystkie klasy 

są wyremontowane oprócz holu  

Radny Artur Chowański zapytał czy to znaczy że stowarzyszenie dokłada 

pieniądze do tej szkoły? 

Dyrektor  SP w Głuszynie  poinformował że są to kwoty rzędu 20-40 tys. zł 

rocznie 

Radna Małgorzata Broniecka powiedziała że z informacji jakie posiada to 

klasy zostały wyremontowane przez rodziców i to oni byli sponsorami . Jeśli 

chodzi o światłowody to w dzisiejszych czasach to nie jest jakiś rarytas aby 

dzieci musiały korzystać popołudniu ponieważ każdy ma w domu Internet. 

Mówimy że potrzebne są remonty a przez te 10 lat to głównie rodzice 

remontowali szkołę.  

Mieszkanka Głuszyny wypowiedziała się że budynek w Głuszynie jest dla nas  

centrum kultury. Gdy ostatni raz była zamykana szkoła w Głuszynie byłam 

jedną z osób, które próbowały coś zrobić żeby szkoła istniała. I wtedy 

znaleźliśmy stowarzyszenie w Częstochowie, które chociaż wiedziało że jest 

u nas mało dzieci. Nasza siła przebicia była tak duża że Stowarzyszenie 

podjęło się prowadzenia  tej szkoły. Jeśli chodzi o remonty to nam nikt nie 

narzucał  pracy tylko sami chcieliśmy. Skoro teraz Stowarzyszenie chce nam 

pomóc żeby było ładnie. Ciągle słyszeliśmy że szkoła przynosi straty, że 

trzeba do każdego ucznia dokładać. My nie chcemy pieniędzy my chcemy 

żeby zostało tak jak jest. 

Sekretarz Gminy przedstawił stanowisko Urzędu Gminy . Na dzień dzisiejszy  

jest wola przedłużenia umowa dla Stowarzyszenia na 1 rok. Wójt przedstawił 

swoje stanowisko na poprzedniej sesji 2 lutego  Jesteśmy w tej chwili w 

trudnej sytuacji ponieważ  z jednej strony mamy stanowisko Komisji Oświaty 
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a z drugiej strony stanowisko rodziców i mieszkańców Głuszyny. Musimy tę 

decyzje wyśrodkować. W kompetencji  Wójta jest zawarcie umowy na 3 lata 

powyżej tego okresu musi być to zrobione uchwałą. Gmina Kraszewice 

przymierza się do budowy przedszkola i mam nadzieję że ono spełni wszelkie 

wymagania rodziców. Jeśli chodzi o remont budynku myślę  że zdajemy sobie 

sprawę że większość remontów jest robione przez rodziców. My nie mamy 

żadnych zastrzeżeń co do pracy i prowadzenia Szkoły i przedszkola przez 

Stowarzyszenie. Zastrzeżenia są czy w tej formie ma być prowadzona szkoła 

czy przedszkole. Rozumiem stanowisko mieszkańców Głuszyny. Nie jest 

wolą likwidacja Szkoły dopóki nie mamy alternatywy. Szukamy 

dofinansowań, chcemy aby budynek służył mieszkańcom. Chcemy dalej 

współpracować na kolejny rok 

Radna Małgorzata Broniecka stwierdziła że to że rodzice ponoszą nakłady 

finansowe przy remoncie szkoły w  Głuszynie to jest fakt . Ale nakłady typu 

kostka, wymiana pieca nie wyszła od stowarzyszenia tylko koszty te poniosła 

Gmina Kraszewice . 

Mieszkaniec Głuszyny powiedział że naszym obowiązkiem jest jako 

mieszkańców jest opiekować się tym budynkiem dlatego że to jest spuścizna 

po rodzicach ponieważ rodzice pomagali wybudować tę szkołę. Moim 

zdaniem skoro przez 10 lat szkoła funkcjonowała to po co to niszczyć. Bardzo 

proszę aby nie szastać pieniędzmi w stosunku do dzieci . To nie jest 

wymierne aby oceniać dzieci przez pryzmat pieniędzy. Są to środki na które 

pracujemy wszyscy i jeśli zaistnieje taka potrzeba to proszę skierować tam te 

środki finansowe. 

Mieszkanka Głuszyny wypowiedziała się aby zagłosować przedłużenie 

umowy na kolejne 10 lat i dodała że szkoła ta nie bankomat a dzieci nie są 

karta płatniczą 

Radny Jan Kędzia stwierdził że należy się wsłuchać w głos mieszkańców. To 

oni nas wybrali. Kiedy zadałem pytanie w 2016 roku na które nie uzyskałem 

odpowiedzi . Zapytałem ile jest urodzeń dzieci  w danym roczniku i czy 

będzie  funkcjonować przedszkole w Kuźnicy i w Głuszynie. Pan Sekretarz 

podpisał promesę z Wojewodą Wielkopolskim  na utworzenie w żłobka w 

którym ma się znajdować 25 dzieci do 3 roku życia. Co będzie jeśli  nie 

będzie tylu dzieci. 

Radny Radosław Gatkowski stwierdził że powinniśmy się przychylić żeby 

przedłużyć umowę użyczenia dla stowarzyszenia. Wiem że rok  przedłużenia 

umowy nie daje państwu żadnej gwarancji. Choć z drugiej strony na 10 lat to 

jest bardzo długi okres.  Musimy dojść do konsensusu Teraz trzeba pamiętać 

że bardzo ważnym zadaniem jest dla nas w tej chwili  budowa przedszkola. 

Bo ten budynek który mamy nie spełnia wielu norm. Przepisy się wciąż 

zmieniają i zaostrzają i może dojść do takiej sytuacji że nam zamkną 

przedszkole. Nie możemy stracić dotacji którą dostaliśmy na nowe 

przedszkole ponieważ musimy wskazać pewien wskaźnik dzieci. 

Radny Adrian Kruszakin chciał się odnieść do  wypowiedzi  Pana Sekretarza 

iż przedłużać umowę możemy tak co roku i co roku będzie ta sama dyskusja 

2 
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na ten temat. Nie mamy też pewności kiedy powstanie nowe przedszkole. 

Może się okazać że za jakieś trzy lata jeśli przedłużymy umowę na kolejne 10 

lat a będzie już nowe przedszkole, to jeśli rodzice zdecydują przenieść dzieci 

do Kraszewic to być może   przedszkole w Głuszynie samoczynnie  się 

rozwiąże. 

Jeśli chodzi o wypowiedź Jana Wojtaszka aby przełożyć głosowanie na 

następną sesję to nie wiem czy jest sens rozmawiać o tym jeszcze raz 

chciałbym żeby ta sprawa wyjaśniona była dziś abyście powiedzieli swoja 

opinię. 

Radna Adela Puchała na wniosek Pana Jana Kędzi przedstawiła ilość dzieci 

które znajdują się w Głuszynie  

6latków- 8 osób, 5 latków- 2 osoby, 4 latki – 2 osoby, 3 latki – 1 osoba, 

 2 latki- 5 osób, 1 rok- 3 osoby  

Widać tu że wskazane jest aby stworzyć oddział przedszkolny. 

Wszyscy jesteśmy za tym aby ten budynek służył. Można tam stworzyć 

dodatkowe formy zajęć stworzyć. 

Radny Jan Wojtaszek przypomniał radnym jaka była opinia radnych  

 Radny Adrian Kruszakin :  Jestem za tym, aby przedłużyć umowę. Natomiast 

dla mnie najważniejsza jest opinia rodziców, aby dalej szkoła funkcjonowała 

tzn. klasy  1-3.  

Radny Daniel Pyrgiel: uważam, że klasy 1-3 przenieść do Kraszewic i  

otworzyć  filię naszego przedszkola. 

Radny Marcin Cichosz  chciałbym, aby zostawić oddział przedszkolny jako 

filię  

a klasy 1-3 przenieść  do Kraszewic. 

Radny Dawid Łuszczek : Zostawić oddział przedszkolny a dzieci z klas 1-3 

dać do Kraszewic. 

Radny Gołdyn Sylwester : przenieść klasy 1-3 do Kraszewic a zostawić 

oddział przedszkolny. 

Radny Józef  Wojtaszek :  zostawić oddział przedszkolny a klasy 1-3 

przenieść do Kraszewic. 

Radna Jolanta Łuszczek : zostawić tylko oddział przedszkolny.  

Radny Ryszard Ilski : zostawić oddział przedszkolny jako filię Kraszewic. 

Radny Jan Wojtaszek : zostawić przedszkole jako filię  do momentu 

wybudowania przedszkola w Kraszewicach.  
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Radny Jan Kędzia : oddział przedszkolny zostawić a klasy 1-3 przenieść do 

Kraszewic.  

Radna Adela Puchała : dla 5 i 6 latków stworzyć oddział przedszkolny a klasy 

1-3 przenieść do Kraszewic. Jeśli chodzi o użyczenie  to nie należy 

przedłużać   

w ogóle  umowy . Dobrze byłoby zainwestować w budynek, bo przez 10 lat 

nic nie było zrobione. 

Głosowanie 9 głosów – za, 2 głosy przeciw, wstrzymało się – 0 głosów 

Radny Adrian Kruszakin stwierdził że po głosowaniu można wywnioskować 

że większość była za nie przedłużaniem umowy ale też te same osoby 

chciałyby utworzyć filię przedszkole, co się okazało że nie możemy 

utworzyć. 

Radna Adela Puchała stwierdziła że Radni zostali wprowadzeni w błąd przez 

panią aplikant ze nie można utworzyć filię, bo można utworzyć przedszkole 

jednooddziałowe w którym musi być bezpośredni nadzór  dyrektora.  

Radny Adrian Kruszakin  powiedział że ponieważ się zmieniły okoliczności 

może się zmienić decyzja 

Sekretarz Gminy Powiedział iż nie uważa żeby Pani Aplikant wprowadziła w 

błąd . Mówiła na temat niemożności utworzenia filii i nie było mowy o 

nowym przedszkolu. Ja podtrzymuje swoje stawisko że nie możemy utworzyć 

filii . Nasze stanowisko się nie zmienia i chcemy przedłużyć umowę z 

stowarzyszeniem na rok. 

Sołtys Głuszyny zwrócił się do pani Adeli iż jest na pewno zorientowana w 

sprawach szkoły . Jeśli będzie tych dzieci mniej to subwencję Gmina oddaje 

tej szkole mniejszą. Do dziecina terenie Gminy dokłada się od kilku lat. 

Mówicie że stowarzyszenie nic nie robiło. Kiedy u nas był budowany Plac 

zabaw mamy takie ustalenie partnerskie że wszystkie prace ziemne zrobili 

mieszkańcy Głuszyny. My chcemy tylko żeby budynek był dalej użyczony 

Stowarzyszeniu  

Mieszkaniec Głuszyny prosił aby przypomnieć sobie przy głosowaniu o 

opinii rodziców. 

RadnyJan Kędzia powiedział że zmieniły się teraz okoliczności ponieważ 

było pismo od 100 mieszkańców którzy przedstawiają swoje stanowisko takie 

jak słyszeliśmy wcześniej  
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Artur Chowański poprosił aby przedstawił  swój wniosek pan Wojtaszek Jan 

który stwierdził aby przeprowadzić dyskusje dziś a głosowanie przełożyć na 

sesję kiedy będzie wójt  

W wyniku głosowania wniosek Pana Wojtaszka został zaakceptowany  

( za- 12 głosów , przeciw – 2 osoby , wstrzymało się – 1 osoba  

Punkt 10 Apel w sprawie zarządzenia odstrzału sanitarnego dzików na      

               obszarze zagrożenia wystąpieniem afrykańskiego pomoru świń   

                na    terenie gminy Kraszewice  

Radny Jan Kędzia przedstawił Apel  i poprosił aby chronić płody rolne i 

wnioskuje aby rada przychyliła się do wniosku.  

Radny Marcin Cichosz zapytał czy zaakceptowanie tego apelu wiąże si e z 

tym że myśliwi będą mogli strzelać w lesie gdzie chcą i kiedy chcą? 

Radny Jan Kędzia odpowiedział że te tereny zostały wydzierżawione kołom 

łowieckim  

Radny Artur Chowański zapytał czy to jest udowodnione  naukowo  że jeśli 

będą wystrzelane wszystkie dziki to zapobiegniemy rozprzestrzenianiu się 

wirusa ASF ? Przeczytałem że w innym województwie wystrzelano ponad 13 

tys. dzików i okazało się ze ta choroba była jeszcze bardziej ekspansywna, 

ponieważ Ci myśliwi i psy mieli kontakt z tymi chorymi zwierzętami i 

rozprzestrzeniali tę chorobę. Nawet jeśli wystrzelamy te dziki z naszego 

terenu ro i tak przyjdą z innych terenów i Pan Radny wie że jest taka ustawa, 

która mówi ze te dziki mają być w Polsce wystrzelane i to jest rzeź że ma być 

wystrzelane na 300tys. 250 tys. 

Radny Jan Kędzia zapytał czyje stanowisko pana przewodniczącego jest takie 

same jak ekologów? Ja w swoim sprawozdaniu przedstawiłem ile dzików 

powinno być na hektar: 1 dzik na tysiąc hektarów. To ma zapobiegać 

rozprzestrzenianiu się choroby. My musimy zacząć nie mówić ale działać. 

Radny Jan Wojtaszek poinformował że apel który podejmujemy do niczego 

nas nie zobowiązuje. Decyzję o odstrzale podejmuje komisja sanitarna. Nasz 

apel może pomóc tylko wtedy jeśli komisja będzie się wahać przy podjęciu 

decyzji. 

Radny Radosław Gatkowski poinformował że Powiatowy Lekarz Weterynarii 

wypowiedział się  że i tak na naszym terenie nie będzie żadnego odstrzału a 

decyzje podejmuje komisja oraz Wojewoda. My akceptując ten apel nikomu 

nie szkodzimy. Jednocześnie dbamy w pewnym sensie o bezpieczeństwo 

nasze. 
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Radny Adrian Kruszakin zapytał kto jest inicjatorem tego apelu i jak wygląda 

ta sprawa w sąsiednich gminach ?Bo aby to miało sens odstrzał musiałby być 

na dużym terenie  

Radny Jan  Kędzia odp że Komisja rolnictwa jest inicjatorem  

Radny Jan Wojtaszek powiedział ze jeśli przyjdzie do nas ta choroba to 

świnie będą musiał być hodowane w oddzielnych pomieszczeniach  

Ponieważ w sprawie przedstawionego projektu uchwały nie zgłaszano 

innych uwag i zapytań, Przewodniczący Rady Gminy zapytał:  

kto z radnych jest za przyjęciem przedstawionego projektu Apelu ?            

W wyniku jawnego głosowania stwierdził, że Rada Gminy w obecności 15 

radnych  przyjęła projekt Apelu  

(za – 11 głosów, przeciw - 3 głosów, wstrzymało się – 0 głosów) 

Apel stanowi załącznik nr 6 

 

 

 

 

 

Punkt 11. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

1) zmian w budżecie Gminy Kraszewice na 2018 r. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik  

W sprawie projektu radni zgłaszali następujące uwagi i zapytania: 

Radna Adela Puchała zapytała o załącznik nr 2 mamy zwiększenie w 

paragrafie 4260 tutaj jest napisana zmiana pomniejszone o 15 tys. Dlaczego tu 

jest pomniejszone  

Skarbnik Gminy odp że to jest korekta roczna podatku vat która jest 

przeprowadzona  

Radna Adela Puchała dopytała paragraf 4430 różne opłaty i składki i tu jest 

pomniejszone o 1 tys. zł. i koszty  postepowania sądowego w paragrafie 4610 

i tu jest dany 1 tys. zł.. Dlaczego tak jest ? 

Skarbnik Gminy Wytłumaczyła że jeśli występujemy o tytuły wykonawcze 

do Urzędu Skarbowego to z tego tytułu ponosimy koszty. 

Radna Adela Puchała dopytała o paragraf  4300 zakup usług pozostałych w 

kwocie 18 tys zł 

Skarbnik Gminy wyjaśniła że w klasyfikacji budżetowej 4330 chodzi o zakup 

usług od innych jednostek samorządu terytorialnego to chodzi o dzieci które z 

naszego terenu są w innych przedszkolach.  

Radny Jan Wojtaszek dopytał ponieważ miało być wyjaśnione z jakiego 

kruszywa będzie wykonana droga jelenie – Grabowski Piec . Miało być 

uzgodnione z projektantem. Jak to wygląda na dzień dzisiejszy  ?  
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Sekretarz Gminy odp że dokonaliśmy uzgodnień z panem projektantem w 

zakresie doprecyzowania zakresu robót tej drogi. Projektant podał swoje 

wytyczne co do granulatu. To będzie uzgodnione i podpisane z wykonawcą  

Radny Jan Kędzia zapytał co było przyczyną zmniejszenie o kwotę 100tys zł 

z drogi Kuźnica Grabowska od tartaku. Czy we wniosku do Urzędu 

Marszałkowskiego były dołączone dokumenty takie jak : wypis z rejestru 

gruntów potwierdzony przez Starostwo i zaznaczone odcinki dróg  

przeznaczonych  do realizacji . A drugie pytanie o drogę Podlas – Podkuźnica 

bo jest drogą nieprzejezdną i zgłaszam wniosek o przywrócenie kwoty 54 tys. 

na tę drogę. 

Sekretarz Gminy  odp ze są dwie przyczyny zmniejszenia środków Kuźnica 

Grabowska od Tartak . Pierwsza przyczyna ponieważ dostaliśmy 

dofinansowanie na szatnie przy stadionie i musieliśmy zabezpieczyć własne 

środki. Ta droga wstępnie została zgłoszona na długości 1,100km na dwóch 

działkach. Państwo zgłaszaliście wątpliwości co do tej drogi i 

przeanalizowaliśmy zasadność budowania tej drogi i podjęliśmy decyzję aby 

skrócić budowę tego odcinka do długości 600m.   

Radny Jan Wojtaszek poinformował że jeśli robimy inwestycje i wypadnie 

nam coś dodatkowego to przyznajemy dodatkowe środki. Jak rozliczyć koszty 

wykonawcy ujęte w kosztorysie inwestorskim co z różnych przyczyn nie są 

wykonane.  

Radny Jan Wojtaszek złożył wniosek aby w kolejnych przetargach napisać 

jaka ma być ziarnistość drogi  

Inspektor  Walenty Heliński wyjaśnił że w kolejnych przetargach już jest 

zamieszczona ziarnistość warstwy drogi  i materiał z jakiego ma być 

wykonana. 

 

 

 

 

Ponieważ w sprawie przedstawionego projektu uchwały nie zgłaszano 

innych uwag i zapytań, Przewodniczący Rady Gminy zapytał:  

kto z radnych jest za przyjęciem przedstawionego projektu uchwały?            

W wyniku jawnego głosowania stwierdził, że Rada Gminy w obecności 15 

radnych  przyjęła projekt uchwały  

(za – 12 głosów, przeciw - 0 głosów, wstrzymało się –3  głosy) i podjęła 

uchwałę Nr XXXIX/220/2018 w sprawie   zmian w budżecie Gminy 

Kraszewice na 2018 rok. 

która stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

2)Udzielenia pomocy finansowej Województwu Wielkopolskiemu Projekt 

uchwały przedstawiła Skarbnik 

 

 

 



 15 

Ponieważ w sprawie przedstawionego projektu uchwały nie zgłaszano 

innych uwag i zapytań, Przewodniczący Rady Gminy zapytał:  

kto z radnych jest za przyjęciem przedstawionego projektu uchwały?            

W wyniku jawnego głosowania stwierdził, że Rada Gminy w obecności 15 

radnych  przyjęła projekt uchwały  

(za – 15 głosów, przeciw - 0 głosów, wstrzymało się – 0 głosów) i podjęła 

uchwałę Nr XXXIX/221/2018 Udzielenia pomocy finansowej 

Województwu Wielkopolskiemu 

która stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

 

 

3)  ) Rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Kraszewice 

 

 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący rady Artur Chowański  

Radna Małgorzata Broniecka przedstawiła protokół z posiedzenia komisji 

Rewizyjnej w sprawie skargi ,który stanowi załącznik nr 9 

 

 

 

W sprawie projektu radni   zgłaszali następujące uwagi i zapytania  

Radny Jan Wojtaszek stwierdził że jeśli chodzi o Pismo Pana Szóstaka to był 

napisany wniosek. Przedstawiciele Urzędu Wielkopolskiego  ze względu na 

wagę sytuacji i po analizie prawnej uznali to  jako skargę i podstawowe 

pytanie to  podanie aktów prawnych na podstawie których wójt napisał to 

pismo. 

 

Radny Artur Chowański powiedział że dostaliśmy odpowiedź od Radczyni 

naszej Michaliny Witkowskiej  że nie ma konkretnej podstawy prawnej. 

 

Radny Jan Wojtaszek stwierdził że jakby nie było potrzeby Wojewoda nie 

przekwalifikowałby to na skargę. 

Radna Małgorzata Broniecka odp  to nie jest skarga to pismo ma tylko 

znamiona skargi . Jeśli chodzi o podstawy prawne to Pan Wojewoda w swoim 

piśmie oparł się na artykule 231 Kodeksu Postępowania Administracyjnego 

który mówi że organem właściwym do rozpatrywania tego typu spraw jest 

Rada Gminy. Radna przedstawiła wyciąg z protokołu z VI sesji Rady Gminy 

z dnia 23 marca 2015 który dotyczy bezpieczeństwa w 2014 roku ten punkt 

Przedstawił Jerzy Kupaj. Wyciąg z protokołu stanowi załącznik nr 10 

Sekretarz Gminy przedstawił stanowisko Wójta iż pismo zostało wysłane na 

podstawie ustnych zgłoszeń w porozumieniu Komendantem Bieńkiem 

ówczesnym Komendantem Policji. Wójt napisał tylko o zmianę 

dzielnicowego. Wystąpił do Instytucji o Zmianę jako przedstawiciel Gminy 

Radny Jan Wojtaszek powiedział że skoro na czas wysłania pisma mieliśmy 
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dwóch Radców Prawnych i można było  sprawę skonsultować. Stwierdził że 

zgodnie z artykułem KPA 229 pkt 1 osoba składająca skargę a niezadowolona 

ze sposobu rozpatrzenia skargi może złożyć kolejną skargę, lecz tym razem 

na organ rozpatrujący wcześniej złożoną skargę. Organem właściwym 

rozpatrującym kolejną skargę jest tym razem naradę będzie Wojewoda. 

Zachodzi pytanie czy my jako Rada odpowiedzieliśmy na zadane pytanie 

skarżącego. W obronie Wójta Radny Jan Wojtaszek przedstawił wypowiedź 

Pana radnego Muchy i wice komendanta powiatowego Policji co pełnienie i 

organizacja dyżurów byłego dzielnicowego było sytuacją niejasną , pomimo 

że informacja o godzinach przyjęć dzielnicowego była wywieszona na 

drzwiach pomieszczenia oddanego do dyspozycji Policji dyżury nie były 

pełnione   

Radny Jan Kędzia zapytał o uzasadnienie do skargi w którym jest napisane że  

Wójt napisał pismo na podstawie skarg Sołtysów, Radnych i proszę 

powiedzieć którzy to byli Sołtysi i Radni ? Jestem również przeciwny 

zwolnienia Pana Szóstaka ze służby ponieważ zwolnili go podczas choroby. 

Zgodnie z art. 10 1 Kpa 

Dz. ust. z 2017 roku poz. 1251  Organ Administracji Publicznej jest 

zobowiązany zapewnić czynny udział w postępowaniu stronom. 

Radna Adela Puchała zastanawiała się dlaczego Pan Szóstak  napisał takie 

jakby pouczenie że Wójt miał prawo aby prosić o zapewnienie ciągłości 

dyżurów a o zmianę jakąkolwiek to mógł napisać do Komendanta w 

Ostrzeszowie, 

Radna Małgorzata Broniecka stwierdziła że skoro pan Szóstak pracował w 

służbie i ostatnim miejscem pracy były Kraszewice. Nie sądzę że pismo 

Wójta jest jedyną  przyczyną zwolnienia  

 

 

Ponieważ w sprawie przedstawionego projektu uchwały nie zgłaszano 

innych uwag i zapytań, Przewodniczący Rady Gminy zapytał:  

kto z radnych jest za przyjęciem przedstawionego projektu uchwały?            

W wyniku jawnego głosowania stwierdził, że Rada Gminy w obecności 15 

radnych  przyjęła projekt uchwały  

(za – 11 głosów, przeciw - 0 głosów, wstrzymało się – 4 głosy) i podjęła 

uchwałę Nr XXXIX/222/2018  ) Rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy 

Kraszewice 

która stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

 

 

 

 

 

 Punkt 12 Wnioski i zapytania radnych 
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Radny Jan Wojtaszek zapytał jak wygląda sprawa dyżurów w tej chwili ? 

Dzielnicowy w tej chwili nie ma dyżurów ale był już  z tą sprawą u swojego 

Komendanta  

Sekretarz Gminy  odpowiedział że chcemy zaprosić na najbliższą sesję 

komendanta. Jeśli chodzi o współpracę z dzielnicowym to przebiega bardzo 

dobrze nie ma żadnych zarzutów. 

Radna Adela Puchała dopytała o  Głosowanie w sprawie przedłużania umowy 

użyczenia szkoły w Głuszynie. Czy takie przedłużenie umowy użyczenia 

budynku nie narusza art. 44 pkt 3 o finansach publicznych czy nie należałoby 

sporządzić umowy najmu lub dzierżawy płatnej. Jakie by było stanowisko 

RIO jeśli by była umowa dalszego użyczenia czy nie świadczyłoby to o 

niegospodarności i proszę o pisemną odpowiedź. 

Radny Jan Wojtaszek stwierdził że w Zarządzeniu Wójta jest że jeśli chcemy 

przedłużyć umowę dzierżawy powyżej 3 lat musi być wtedy zatwierdzona 

uchwałą. A w uchwale z 2010r. jest że jeśli umowę będziemy przedłużać na 

kolejne 3 lata to jest to w kompetencji Wójta . To trzeba odpowiedzieć na to 

pytanie czy my decydujemy czy Wójt? 

Radny Adrian Kruszakin odp że to musi rozstrzygnąć Michalina  

Sekretarz powiedział że zgodnie z wnioskiem Komisji Oświaty chcemy 

zaprosić na spotkanie z projektantami Przedszkola które odbędzie się 3 marca 

w Urzędzie Gminy Kraszewice aby wyjaśnić wszelkie wątpliwości 

Sekretarz również zaprosił wszystkich na Gminny Dzień Kobiet który 

odbędzie się w najbliższą niedzielę. W Sali Osp 

Radna Małgorzata Broniecka podziękowała w imieniu komisji Rewizyjnej za 

przygotowanie przez Panią skarbnik kalkulację Przedszkola 

 

Inspektor Walenty Heliński na wniosek Jana Wojtaszka przyniósł dokumenty 

w których jest napisane z jakiego kruszywa będzie budowana droga Jelenie- 

Grabowski Piec i Dolna warstwa z kruszywa naturalnego grubego żwiru o 

granulacie 0,63, grubość warstwy po zagęszczeniu 10cm, górna warstwa z 

podbudowy kruszyw łamanych 0-31,5. Grubość po zagęszczeniu i wałowaniu 

10 cm. 

Punkt 13. Odpowiedzi na wnioski. 

Odpowiedzi na wnioski i zapytania były udzielone w trakcie zadawania 

pytań. 

Punkt 14. Zakończenie obrad sesji.    

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady 

Gminy Artur Chowański podziękował Radzie Gminy, Wójtowi Gminy, 

Skarbnikowi Gminy,  sołtysom i pozostałym uczestnikom za udział w 

obradach - zamykając tym samym o godz. 13
40 

XXXIX sesję Rady Gminy 

Kraszewice.  
   Protokołowała:                     Sekretarz Obrad XXXIX sesji Rady Gminy 

                      

   /-/ Lidia Plewa            /-/ Józef Wojtaszek  


